
Styremøte SSK
24.08.2023 18:30 - 21:30

Sted
Sotra Arena, møterom 3. etg.

Deltaker
Svein Olav Sørensen (arrangør), Cecilie Dahl, Dan, Henrik Aasen, Jens Otto Krakstad, Øyvind Vikne, Randi - Håndball,
Ronny Davidsen, Siv Carlsen, Susanne Johnsen, Tore J Nesse

1.    20/23-24 - Status økonomi
Regnskap pr juli. Prognose 2023, inkludert likviditet

Halvårsregnskap og regnskap pr. 31.7 var sendt ut i forkant av møtet sammen med en momentliste for de største og
viktigste inntekts- og kostnadspostene.

Det er store avvik i avdelingenes prognoser, noe som gjør at klubbens samlede resultatprognose for 2023 ikke er reell.
Prognosen viser ett underskudd på kr. 338.000,-, men når avvik i enkeltposter summeres viser prognosen ett
underskudd på mer enn 1,1 mill – en summering som i seg selv er både omtrentlig og usikker pr. i dag.

Fotballgruppen representerer det største underskuddet (prognosen viser 608.000,- for 2023), og har samtidig også de
største postene med usikkerhet. Underskuddet til fotballgruppen pr. 31.12.2023 er derfor anslått til å bli ca. kr.
950.000,-

Decision
20/23-24  Alle avdelingene må gjennomgå egne inntekter og kostnader, periodisering i budsjettet og vurdere
nye inntektsmuligheter. Økonomigruppen samles til nytt møte tirsdag 29.august kl. 18:00.Innspill sendes til
daglig leder innen 28.08.

Vedlegg
Økonomirapport halvårsregnskap 2023.xlsx,  Regnskapsrapport 1.halvår 2023.pdf,  Økonomirapport pr. juli.xlsx

2.    21/23-24 - Saker fra administrasjonen
Herunder ny aktivitet og nye lokaler

NY PARKERINGSPLANN MM.
- Ny parkering asfalteres om ca. 1 ½ uke
- Eksisterende parkering graves opp – skal lages nytt fall og drenering
- Nye fortauer langs hele SA
- Kommunen har bedt om at det tas hensyn til Sotrafesten, men har ikke nevnt GjensidigeCup. 

GRATIS TRENINGSKLÆR
- Frist for bestilling for lag og grupper er 25.08.



- Det tas sikte på utlevering til våre medlemmer på medlemsmøte i slutten av oktober.

ALL-IDRETTSHALL
- Netto bruksareal er redusert fra 2.850 kvm til ca. 2.500 kvm.
- Det utarbeides en innholdsplan sammen med leverandører av utstyr. Denne vil til slutt inneholde arealfordeling, vegg-
og innredningsløsninger, utstyr og investeringsbehov.
- Utkast til leiekontrakten er gjennomgått og vil bli sendt til bl.a. Trond Mohn for sjekk og godkjenning før signering.
- Øygarden kommune forvente å behandle søknad om dispensasjon i løpet av oktober.

LIM (Lekse, Idrett, Mat)
- Sotra SK sitt nye idrettstilbud for 5. og 6. klassinger starter 18.09.
- Brattholmen skule er valgt som testskole med ca. 50 elever på hvert trinn.

2.1.    Forslag om innføring av sponsorpakker Straumemila
Legges fram av Dan. Friidrettsgruppen fremmer forslag om sponsorpakker der overskudd delvis tilføres Alle-med-fondet

Straumemila ønsker å koble sponsorpakker mot ALLE-MED fondet
Det lages 3 sponsorpakker til løpet – fra 5.000,- til 15.000,-
Mellom 50% og 75% av overskuddet overføres til ALLE-MED fondet
Sponsorarbeidet må gjøres i samarbeid med øvrig sponsorarbeid i klubben

Decision
21/23-24;  Styret godkjenner innspillet fra Friidrettsgruppen vedr. sponsorsalg. Hovedstyret vedtar at 50%
av ett overskudd fra Straumemila øremerkes ALLE-MED fondet.

Vedlegg
Forslag sponsing Straumemila 24. august.docx

3.    22/23-24 - Status idrett
Kort info om status legges inn i forkant av møtet. Vurdere behov for egne saker.

Hovedutvalg Fotball:

Gruppen starter opp med første møte etter sommeren førstkommende mandag.
Jobber med å få ut påmelding til cuper for oktober, november og desember. Vi skal ha cuper for barn, ungdom og
bedrift/vennelag. Skal også ha Bambusa sokkesalg i september. I dialog med A-lag damer for å arrangere
"Tilskuerkampen" arrangement for dem, et arrangement hvor sponsorer sponser en sum for hver tilskuer som kommer.
Lagene er startet opp igjen med kamper og førstkommende søndag har vi serieturnering i barnefotball som ønsket fra
krets.



4.    23/23-24 - Status organisasjonsutvikling
Kort info om status - prinsipielle beslutninger forberedes som egen sak

Vedlegg
Saksfremlegg ny organisasjonsplan messer - 2023.pdf,  Eierskapsstrategi SSK 2023 Utkast til møte 24.08.23.docx

4.1.    Planer for tildelt rolle/ansvarsområde i styret
Alle, jf. styremøte i mai og innspill lagret i Teams. Kort omtale om planer for eget ansvarsområde

KOMMUNIKASJON
Konkrete tiltak;
- «Styreleders hjørne» på våre nettsider der styreleder bl.a. forteller om siste nytt fra styremøtet.
- Definere kommunikasjonskanaler.

ALLE-MED FONDET
- Gjennomgå statuttene og rutinene for ALLE MED fondet for god innsikt,
Konkrete tiltak;
- Tilrettelegge for mer, riktig og treffende informasjon til klubbens medlemmer.
o Arbeide frem en informasjonskanal som kan fungere godt og treffe der behovet er størst.
- Lage og gjennomføre rutiner for rapportering til Hovedstyret.

BARNEIDRETTSANSVARLIG
(Generelle arbeidsoppgaver fra «Roller og mandater»)
Konkrete tiltak;
- Gjennomføre/delta på ett kurs som barneidrettsansvarlig.

FAIR-PLAY ANSVARLIG – SAMFUNNSANSVAR
Konkrete tiltak;
- Kontakte alle Fair-Play ansvarlige i de forskjellige idrettsgruppene.
- Etablere rollen i de idrettene som ikke har en dedikert person pr. i dag.
- Stille opp i de fora/møter der klubbens samfunnsansvar kan både fremmes og videreutvikles.
- Delta på frivillighetsdagen

KVALITETSKLUBB
- Alle idrettsgruppene skal bli informert om Kvalitetsklubb.
- Gruppen vil tilrettelegge for at alle idrettene kvalifiserer seg.
- Gruppen har som mål å kvalifisere klubben i løpet av høsten for resertifisering – evnt. effektmåling av tiltakene.

POLITIATTEST
- Følge opp eksisterende arbeid med å sørge for at alle med krav om politiattest har forevist dette.
Konkrete tiltak;

TILRETTELAGTE LAG
Konkrete tiltak;
- Avklare hvem som er trenere og sjekke ut lønn og kontrakter til disse.



4.2.    Status medlemsarrangement
Jf. tidligere styrebehandling, sist 17. august

Det planlegges medlemsmøte i uke 43, fortrinnsvis 26.oktober.

Mulige foredragsholdere;

• Antidop Norge

• Politiet

Arrangementet deles i 2 – bl.a. siden foredraget har en aldersgrense på 15 år.
Det er innhentet pris fra SK Teknikk mht. lys, lyd og scene. Ca. 10.000,-.
Konferansier; Tony Ågotnes (?) 

Tiltak

Sjekke om Tony Ågotnes kan være konferansier

29.08.2023 Dan

4.3.    Prinsippvedtak organisering
jf tidligere styrebehandling, sist 17. august

Saken har vært gjennomgått og diskutert i 2 tidligere styremøter. Oppdatert saksunderlag inkludert svar på spørsmål
som kom opp ved siste behandling var sendt ut til styret i forkant.

Decision
All messedrift samles i en egen avdeling i Sotra Sportsklubb. Avdelingens formål blir å gjennomføre alle
messer som arrangeres i Straume Idrettspark. Avdelingen selger sine tjenester til de forskjellige messe-
eierne (OTD, Boligmessen, HavExpo og «Sotra SK Messer» Med gjennomføring menes;a. Rigg - planlegging
og gjennomføringb. Teknisk arrangør alle messerc. Nedrigg - planlegging og gjennomføring.2.

Det ansettes prosjektleder i 100% stilling i avdelingen.

Det opprettes ett aksjeselskap med eierskap til klubbens egne messer. Selskapet skal ivareta alt salg og
markedsføring til klubbens egne messer (pr.i dag Båtmessen og Bilmessen). Selskapet skal også
videreutvikle messer som forretningsområde. En ny messe (f.eks. Energimesse) legges også i dette
selskapet. Selskapet vil få samme innhold som HavExpo AS.

Det nye selskapet eies 100% av Sotra Sportsklubb og etableres med daglig leder i Sotra Sportsklubb som
styreleder sammen med minst to styremedlemmer, utnevnt av styret i Sotra Sportsklubb

Det tas forbehold i saken om avklaring vedr. skatt på utbytte for frivillig organisasjon.

Sotra SK skal utarbeide en eierskapsstrategi som klubbens eierskap og deltakelse i selskaper skal være
basert på.



5.    Godkjenne referat

Tiltak

Godkjenne

Ikke oppgitt Cecilie Dahl

Godkjenne

Ikke oppgitt Randi - Håndball

Godkjenne

Ikke oppgitt Susanne Johnsen

Godkjenne

Ikke oppgitt Ronny Davidsen

Godkjenne

Ikke oppgitt Øyvind Vikne

Godkjenne

Ikke oppgitt Siv Carlsen

Godkjenne

Ikke oppgitt Jens Otto Krakstad

Godkjenne

Ikke oppgitt Tore J Nesse

Gokjenne

Ikke oppgitt Svein Olav Sørensen

Godkjenne

Ikke oppgitt Henrik Aasen


